

EXX 航线 WK13 航次最新通知

衷心感谢您选择 CMA EXX 航线服务! 由于受宁波大雾封港影响,我司抱歉地通知您: Eagle Express X (EXX) 航线原计划 3 月 27 日开航的船名航次为 CMA CGM NEW JERSEY 0GVJCE (达飞新泽西),将于 3 月 28 日驶离上海 港并全速驶往目的地,预计于 2025 年 4 月 8 日抵达洛杉矶。

再次感谢您对 EXX 航线一如既往的理解与支持!

如您需要任何帮助,欢迎随时拨打 EXX 专属客服热线 21-60982100-1。

顺颂

商祺!

达飞轮船(中国)有限公司 EXX 客服部 2025 年 3 月 27 日



Mar 27, 2025

Trans-Pacific Market–EXX Schedule Update: CMA CGM NEW JERSEY 0GVJCE

Dear Valued EXX Customer,

Please be advised that our EXX vessel CMA CGM NEW JERSEY 0GVJCE has an updated departure date of SHANGHAI. She will depart Shanghai on Mar.28th, and her ETA LOS ANGELES will be Apr.8th. The main reason was caused by unfavorable weather conditions (dense fog) at Ningbo port. We will continue to keep schedule monitored and send updates if any.

Thanks for your attention and understanding.

Pls feel free to contact the EXX Shanghai White Glove Team at exx.gc@cma-cgm.com or 21-60982100-1 if you need any assistance.

We thank you for your business and continued support of CMA-CGM's best-in-class EXX Service!